

聖公會聖彼得堂幼稚園〔赤柱分校〕  
*St. Peter's Church Kindergarten (Stanley)*  
 聖彼得堂赤柱幼兒園  
*St. Peter's Church Nursery (Stanley)*

各位親愛的家長：

**有關季節性流感疫苗到校接種事宜**

政府衛生署於2019年推行「流感疫苗資助計劃」，目的為學童提供免費疫苗接種服務，本校已聯絡衛生署指定的醫療機構外展隊將於2019年11月25日(星期一)到校為本校學生提供第一劑季節性流感疫苗接種服務。請家長填妥「同意/不同意書」，連同貴子女之身份證副本一併於2019年10月11日(星期五)或之前交回班主任彙收。

請貴家長細閱以下注意事項：

日期：	第一劑：2019年11月25日(星期一) 第二劑：2020年1月2日(星期四)
時間：	上午9:00-下午2:00
注射地點：	本園
注射疫苗：	四價流感疫苗
醫療機構：	蒼萃中西醫結合醫護中心(希賢管理有限公司)
溫馨提示：	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ 接種當天學童必須有一位家長或監護人陪同。</li> <li>➤ 如幼兒於接種當日身體不適，不可接種疫苗，並需通知校方。</li> <li>➤ 如在2019年9月1日後已接種2019/20年度流感疫苗，請立即通知學校。</li> <li>➤ 請於接種當日攜帶季節性流感疫苗接種卡(如有)。</li> <li>➤ 接種當天請提醒貴子女早上要進食早餐。</li> <li>➤ 接種當天幼兒需穿著方便外露手臂的衣服，以便接種。</li> <li>➤ 請參閱同意書背頁後，以了解此計劃詳情。</li> </ul>

※為方便校方統計人數，請家長填妥「同意/不同意書」，連同貴子女之身份證副本一併於2019年10月11日(星期五)或之前交回班主任彙收。

聖公會聖彼得堂幼稚園(赤柱分校)  
 聖彼得堂赤柱幼兒園

麥少珊校長  
 二零一九年十月四日

聖公會聖彼得堂幼稚園〔赤柱分校〕  
*St. Peter's Church Kindergarten (Stanley)*  
 聖彼得堂赤柱幼兒園  
*St. Peter's Church Nursery (Stanley)*

4<sup>th</sup> October, 2019

### Seasonal Flu Vaccine

The Department of Health has launched the "Influenza Vaccination Subsidy Scheme" this year to provide free vaccination services for school children. The outreach team designated by the Department of Health will attend the school on Monday, November 25, 2019. Our students will be given the first seasonal flu vaccinations. Parents are requested to complete the permission form and return it to the class teacher on or before Friday, October 11, 2019 with a copy of your child's ID card.

Please read the following details:

Date :	First dose : 25 <sup>th</sup> November, 2019 (Monday) Second dose : 2 <sup>nd</sup> January, 2020(Thursday)
Time :	9:00a.m.-2:00p.m.
Location:	At the kindergarten
Vaccination :	Seasonal Influenza Vaccination
Medical institution :	Harmonised Chinese & Western Medical Centre
Tips :	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ Students must be accompanied by a parent or guardian on the day of vaccination.</li> <li>➤ If the child is not feeling well on the day of vaccination, no vaccination is required and the school should be notified.</li> <li>➤ If you have been vaccinated with the 2019/20 flu vaccine after 1-9-2019, please inform the school immediately.</li> <li>➤ Please bring a seasonal flu vaccination card (if available) on the day of vaccination.</li> <li>➤ Please remind your child to eat breakfast in the morning on the day of vaccination.</li> <li>➤ On the day of inoculation, children should wear clothes that are easy to expose their arms for vaccination.</li> <li>➤ Please refer to the back page of the consent form for details of this program.</li> </ul>

✧ *In order to facilitate the statistics of the school, parents are requested to complete the permission form and return it to the class teacher on or before Friday October 11, 2019 (with a copy of your child's ID card).*

Yours faithfully,

---

Ms. Mak Siu Shan  
 Principal  
 St. Peter's Church Kindergarten (Stanley)  
 St. Peter's Church Nursery (Stanley)

